
Škofja Loka, 29.07.2016 

 

Spoštovani g. župan, občinski svetniki in zainteresirana javnost, 

 

v sklepnem delu odgovora župana Občine Škofja Loka mag. Mihe Ješeta z 22. 07. 2016 na zahtevo za sklic izredne 

seje občinskega sveta s 14. 07. 2016 g. župan pobudnike za sklic izredne seje poziva, naj se predlagani sklepi 

uskladijo z zakonodajo, ker sicer sklic izredne seje ni mogoč. Pri tem še navaja, da so predlagani sklepi nezakoniti. 

 

Pobudniki izredne seje ponovno poudarjamo, da gre pri obravnavani tematiki za pomembno vprašanje javnega 

interesa, ki prizadeva tako okoliške prebivalce industrijske cone na Trati, druge podjetnike, ki delujejo neposredno 

v coni, kot zaradi okoljskih vplivov tudi širše vse občane. Ker doslej o nameravani povečanju obsegu dejavnosti 

podjetja Ekologija d. o. o. na Trati in dejavnosti podjetja Knauf insulations d. o. o. v Bodovljah v javnosti ni bilo ne 

širše javne razprave ne širšega javnega soglasja, želimo s sklicem izredne seje opozoriti na okoljske, ekološke, 

varnostne in druge vidike nameravanih širitev, zlasti pa o njih odpreti javno razpravo, ki je do sedaj ni bilo. 

 

Zatrjevanje g. župana, da so predlagani sklepi nezakoniti, je brezpredmetno, ker mu zakonodaja ne daje pooblastil 

za odločanje o njihovi zakonitosti, in ima težo zgolj kot mnenje, v primeru njihovega sprejetja s strani občinskega 

sveta in vztrajanju pri svojem mnenju pa lahko g. župan postopa skladno z veljavno zakonodajo.  

 

Skladno z navedenim pobudniki sklica izredne seje umikamo predlog sklepa 2 in sklepa 3 ter zahtevamo sklic 

izredne seje občinskega sveta s korigiranimi predlogi  preostalih sklepov. 

 

1.a: Zaradi prevelikega vpliva na okolje in zdravje občanov Škofje Loke, Občinski svet občine Škofja Loka odločno 

nasprotuje izdaji okoljevarstvenega soglasja podjetju Ekologija d.o.o. za predlagani poseg: obratovanje naprave za 

predelavo in odstranjevanje odpadkov. 

 

1.b: Občinski svet nalaga občinski upravi, da njega, krajevne skupnosti in občane na vplivnem območju, preko 

elektronskih, radijskih in tiskanih medijev sprotno obveščajo o vseh posegih, ki vplivajo na njihovo okolje, t.j. 

varstvo zraka, tal, vodnih virov, za varstvo pred hrupom, za zbiranje in odlaganje odpadkov ter občane opozarjajo 

na možnost sodelovanja pri tovrstnih postopkih. 

 

Vabljeni: predstavniki podjetja Ekologija d.o.o., predsednik Združenja ekoloških gibanj, g. Karel Lipič, g. Andrej 

Štremfelj, poveljnik gasilskega poveljstva Občine Škofja Loka in drugi predstavniki zainteresirane javnosti, ki bodo 

do izredne seje izrazili interes za udeležbo. Vsem vabljenim se da tudi možnost udeležbe v razpravi. Poleg 

vabljenih bodo svoje mnenje podale tudi pristojne občinske službe. 

 

Na koncu poudarjamo, da  je izdaja okoljevarstvenega soglasja v sklepni fazi ( zato ne moremo čakati na redno 

sejo, ki bo čez dober mesec dni.) in podpisani svetniki se želimo do problematike opredeliti čim prej. Zato s 

sklicem izredne seje pozivamo občinski svet, da se opredeli do izdaje soglasja in obravnavane problematike. 

Župana hkrati pozivamo, da nemudoma skliče izredno sejo, ter se kot imetnik 28% glasovalnih pravic v podjetju, ki 

Ekologiji d.o.o. daje v najem poslovne prostore vzdrži vsakršnih dejanj ali opustitve v zvezi s tem primerom. 

 

Prijazen pozdrav, 

Občinski svetniki:   

1. __Rolando Krajnik 

2. __Davor Tavčar 

3. __Tine Jesenovec 

4. __Mateja Podlogar 

5. __Martin Trampuš 

6. __Tomaž Paulus 

7. __Metod di Batista         


